
Referat regionsbestyrelsesmøde Region Sjælland 021222 
 

Tid:   9-15 (plus øl på Humle bagefter) 

           

Sted: Hotel Kirstine, Købmagergade 0, 4700 Næstved 

 

Ordstyrer: Marjanne 

Referent:   Stine       

 
 

1. Velkommen. 

Lægge tidsplan for dagen. Frokost 12.00 

 

2. Evt. omprioritering af dagsorden 

Herunder stillingtagen til under hvilken form, de enkelte punkter, skal behandles. 

 

3. Punkter til evt. 

 

 

4. Emner til politisk drøftelse 

 

• Oplæg om politisk interessevaretagelse og casearbejde ved 

Kasper Tingkær (9.00-12.00): Kasper holdt et fint oplæg om politisk 

interessevaretagelse. Oplægget lagde op til gruppearbejde, hvor vi i 

2 grupper skulle udvælge et tema og arbejde en smule mere i 

dybden med. Den ene gruppe valgte akutområdet, og den anden 

gruppe valgte rehabilitering. Grupperne fremlagde deres tanker for 

hinanden. Vi starter med at gå videre med arbejdet om akut-området, 

da det er meget nærværende ift. de ting, der foregår på sygehuse pt 

(time outs mm). Vi vil gerne invitere Kasper en anden gang. Fx til et 

kommende seminar.  

 

• Repræsentantskab 2022 (12.45-13.30):  Vi talte om nogle af de 

forsalg, som kan havde betydning for vores 

region/regionsbestyrelsen. Der skal blandt andet kigges på 

fordelingen af ressourcerne til regionerne samt 

regionsformandens/regionsbestyrelsernes arbejdsopgaver. 

Derudover kan forslag 3 komme til at have en konsekvens ift. faste 

pladser/ikke faste pladser, repræsentativitet i rep, valgprocedure til 

RB/HB mm.  

Og ellers blev det til en løs snak om honorering, praksisprincipper, 

forslag 6 mm, servicetjek af DSF, titler, dimittendindsats, 

kontaktpersonsordning mm. 

  

5. Emner til orientering, drøftelse og stillingtagen 



  

 

• Regionsformand/ HB (13.30-13.50) 

a. Nyt Fra HB: På Rep blev der valgt en ny hovedbestyrelse. Fra 

Region Sjælland sidder Peter Johansen (underviser og TR på 

Absalon), Bo Egeberg (Klinikejer i Vig) samt Stine. HB har haft 

deres 1. møde, hvor de konstituerede sig. Stine sidder fortsat i 

UFLO, TR-Rådet og i bestyrelsen i Rehabiliteringsforum Danmark. 

Brian Errebo-Jensen fortsætter som næstformand. PÅ mødet var 

der desuden opfølgning på Rep, oplæg og temadrøftelse om løn, 

OK-forhandlinger, besøg af Tanja Larsson mm. 

HB skal selvfølgelig bruge lidt tid på at finde sig selv som gruppe. 

Der er HB-seminar til januar, hvor vi forhåbentlig kommer til at 

kende hinanden lidt bedre.    

b. Spørgsmål til mødelister (bilag 1 og 2): Enkelte spørgsmål. Blandt 

andet til møde d. 20. december, hvor Kim Schousboe, Tina Boel og 

jeg skal mødes. Mødet er et politikermøde, hvor jeg har inviteret TR 

Kim Schousboe med. 

c. Aktuelt fra Regionsformanden: Det har været et efterår fyldt med 

forberedelse til repræsentantskabsmødet, konferencer, årsmøder, 

bestyrelsesmøder, netværksmøder mm. Det er også blevet til 

enkelte arbejdspladsbesøg og medlemsarrangementer.  

Stine skal starte på en diplom i ledelse primo 2023. Vi må hen ad 

vejen i regionsbestyrelsen tage stilling til, om der er behov for 

frikøb af enkeltpersoner til bestemte opgaver, hvis Stines kalender 

bliver for presset.   

d. Budgetopfølgning Konto 105 (bilag 3): Budgettet ser fint ud. Vi har 

endnu engang et pænt overskud. Dog skal man være OBS på, at 

en del af overskuddet er tilsidesat til den kommende fagkongres i 

2023. I næste års budget er også sat midler af til, at 3-4 personer 

kan deltage på Folkemødet på Bornholm. Regionsformændene er 

ved at afklare, hvor meget af vores overskud vi kan få lov til at få 

med over til næste år. 

• Praktiserende (13.50-14.00): Årsmøde d. 9. november. Ca. 30 deltagere.  

Jens Peter Vejbæk fra sekretariatet holdt et oplæg om økonomien i de to 

specialer (§51 og 62). Efterfølgende var der en længere snak om den 

presses økonomi for § 62 (vedlagsfri fysioterapi). I det nye år afholdes der 

er visionsseminar om praksissektoren.    

• TR, herunder TRR (14.00-14.15): I november blev der afholdt TR-

årskonference. Hele 1. dag handlede om belastningspsykologi, hvor 

krisepsykolog Rikke Høgsted var underviser. På 2. dagen var der tale ved 

Jeanette Præstegaard, oplæg om TR-Rådets arbejde og den kommende 

kompetenceprofil, oplæg ved chefanalytiker Niels Erik Kaaber Rasmussen 

om beskæftigelsessituationen og til sidst gennemgik TR en proces med 

netværkskonsulenter ift. at øge kvaliteten i de regionale TR-møder. 



  

D. 30/11 var der TR-regionsmøde. Vi havde inviteret Mia Nyborg 

Jørgensen fra Komponent til at holde et oplæg om TRs rolle ift. forskellige 

generationer. Der var både teori og forskellige øvelser. Rigtig godt.   

• Lederområdet (14.15-14.25) Der har været afholdt lederkonference på 

tværs af ETF og D’Fys. Perspektiver på morgendagens ledelse var 

temaet. Lederne fra privatpraksis var ikke med denne gang, da de efter 

sidste konference havde et ønske om at prøve at afholde én kun for ledere 

i praksissektoren.   

• Arbejdsmiljø:  Ikke dagsordensat denne gang. 

• Arrangementspuljen (14.25-14.40) 

• Opfølgning på medlemsmødet d. 26. oktober: Super godt og stor ros 

fra deltagerne. Vi kan sagtens book Dorthe Birkmose igen. 

• Dimittendarrangement: Bliver afholdt d. 24/2 på Absalon Roskilde. 

• Fagkongres Sjælland 2023: Arbejdsgruppen har mødtes 1 gang. Det 

overordnede tema bliver rehabilitering og forebyggelse. Det bliver 

formentlig d. 9/9. Arbejdsgruppen mødes igen d. 12. december. 

• Nyt fra arrangementsgruppen: Det har ikke været muligt at få fat i 

oplægsholdere til de temaer, der havde arbejdet med. Gruppen 

forsøger at få et arrangement op og stå i foråret. 

• Status og økonomi (bilag 4): Vi har ikke nået at bruge hele den 

afsatte økonomi til netværk. Der er stadig også en del ubrugte midler 

i arrangementspuljen. 

• GF: Afholdes i Ringsted Kongrescenter d. 25. april 2023. Kasper 

Tingkær har sagt ja til at være dirigent. Vi slår formentlig vores 

jubilæumsarrangement sammen med GF, hvor jubilarerne får 

mulighed for at møde ind 1 time før de andre til lidt bobler og 

kransekage. Stine prøver at lave en plan for arrangementet. Rosa og 

Malene prøver at finde en oplægsholder (evt. Dennis Nørmark 

(pseudoarbejdet eller Storm Stensgaard (brok)). 

• Uddannelse, studerende (14.40-14.50): Tobias har et ønske om, at PF 

og EFPF snakker med studenterambassadøren, inden de kommer ud på 

uddannelsen, så de kan understøtte hinanden.    

• Sociale medier/Facebook (14.50-14.55) 

1) Kasper Tingkær på besøg -politisk interessevaretagelse, case arbejde 

om akut-området og ældreområdet 

2) Kommende arrangementer (GF incl. jubilararrangement, Fagkongres, 

Nål- og Skål for dimittenderne) 

3) Repræsentantskabsbeslutninger 

6. Opfølgning på sidste møde (14.55-15.00) 

• Referat (bilag 5): Ingen bemærkninger  

7. Noget til hjemmesiden 

 

8. Evt.:  Tak til studenterobservatør Tobias for denne gang. Vi ønsker ham al mulig held og 

lykke på sin vej. 

 



  

9. Evaluering af dagsorden 

 

10. Evaluering af mødet: Super fedt at have Kasper på besøg, men der var for lidt tid til at 

komme helt ned i casen. 

 

11. Dagsorden til næste møde    

 

12. Ordstyrer til næste møde: Malene 


